
FAU-Møte 15.november 

Møtereferat 
Til stede: Trine Hvamb (vara)  1. trinn 

Hilde Gran 2. trinn. (leder) 

Stina Riis Andersen 3. trinn (referent) 

Ida Wangen Garli 4. trinn 

Ida  Bergstrøm   5. trinn 

Henrikke Tvedt 6. trinn  

Tom Hellebø 7.trinn 

Truls Larsen Rektor 

 

 

Neste møte :  Onsdag 1. desember 2021, digitalt møte kl 19:00  

 

SAKER FRA TRINNET 

Vedr. koronasituasjon:   

Det har vært tilbakemeldinger av både det positive og negative salget, med overvekt på det 

siste.  Ved kontakt ved skolen ble det en del usikkerhet på hva som var korrekt å gjøre pga 

misvisende beskjeder. Dette bør ikke forekomme!  Skolen har mottatt ferdig mal fra kommunen 

og forholder seg til denne.   

Skolen tar også med seg innspill og erfaringer til en evt. neste gang.   

 

Leksefri skole:  

Sælen skole har leksefri pr i dag. Fau ønsker at trinnene tar en diskusjon om dette.  Alle sender 

tilbakemeldingen til Stina, som sammenfatter et samlet notat for videre diskusjon.  

Stina henter inn erfaringer fra Hellen Skole FAU.    

Trafikkaksjonen: 

 Lite trafikk, barna var flink til å bruke reflekser.  

INFORMASJON FRA REKTOR  

Trafikkaksjonen er i gang.  

Elev og Foreldreundersøkelsen kommer om kort tid  

Informasjon vedr. bursdag kommer på infoskriv som kommer ut til alle.   



FAU-Møte 15.november 

Møtereferat, Dato 

Side 2 

Juleavslutning – det kommer informasjon om dette etter hvert. Eidsvåg Skole skal i kirken den 

17/12. Det kommer ut informasjon om dette, samt alternativt opplegg.   

 

Nasjonale prøver – resultater offentliggjort. Gutter flinkere i matte og engelsk, jenter bedre i 

lesing på fylkesnivå.  

Eidsvåg Skole gjør det bedre enn både Vestland fylke og Bergen Kommune. Snittet er på 50, 

mens Eidsvåg er på 53 i engelsk, 53 i lesing og 50 i regning . 

 

Barnevakten:  

Det er ønske om fysiske møter.  

 

Gymsal: Har vært i kontakt med kontor for Helsevernenheten.  Vært spm ved. Lukt/sopp etc og 

dårlig luft. Det har i den forbindelse vært befaring på bygget.   Den minste hallen kan brukes 

dersom det oppleves lukt i hallen.  Den største hallen kan brukes dersom lufteanlegget er på. 

(det er 2 separate haller)  

Vedr. gjennomføring  av gym:  

Læreplanen tillater et mer allsidig og variert opplegg når det gjelder faget gym .Det 

gjennomføres derfor også uteskole som en del av dette faget.  

 

Kurs i Kvalitetsoppfølging: 

FAU-rep.  blir invitert til kurt tirsdag 7. des. Rådgivere fra Etat for skole vil informere på 

generelle spørsmål ved FAUS rolle i skolens årlige kvaitetsoppfølging som vi finne sted på hver 

enkelt skole våren 22.   

FAU ved tidligere år har gjort gitt en skriftlig tilbakemelding på ståa.  

Rektor sender invitasjon når den kommer.  

 

Bygg: 

Uteområde skal FAU være med å si noe om. Bygg-ansvarlig inviterer seg inn på møte og 

presenterer uteområdet.   


